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Referat af skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 2. februar 2025 17.00-18.00 

Afbud: Rikke, Karen, Wilma, Kim, Rasmus, Anna og Ivar. 

Nyt fra ledelsen 
En af vores medarbejdere har fået en ny stilling, men vi har kunnet ansætte en erfaren lærer fra en anden 

skole i kommunen. 

Byrådet har besluttet en mobilpolitik for kommunen der træder i kraft den 1. april. Vores tolkning er at 

vores mobilpolitik lever op til den fra byrådet. 

KL har netop lavet et inspirationsmateriale om mobilpolitik hvor vi er et eksempel på en proces for strategi. 

Økonomistatus 2024 og budget 2025 blev fremlagt. Skolebestyrelsen tilsluttede sig det foreslåede budget. 

Skoleårets planlægning 
Skoledagens længde og kvalitetsprogrammet blev kort berørt. Der er overvejelser om at fjerne 

morgenbåndet så skoledagens længde kan reduceres yderligere. Punktet vil blive behandlet yderligere på 

et kommende skolebestyrelsesmøde. 

Skoleudviklingssamtale 
Skoleudviklingssamtalen ligger i år den 17. marts fra klokken 8.00 - 10.00. 

Anders deltager igen i år med et meget kort indlæg og ellers klar til at svare på spørgsmål. Andre der ønsker 

at deltage, skal snarest kontakte Gitte. 

Kommende punkter 
• Årshjul for skolebestyrelsen 

o 3. april 2025: Skole-hjemsamarbejde 

• Lejrskoler 25/26 

• Skoledagens længde 

• Skolemælk 

• Skolefoto 
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